
 

 
 

 

Poznań, 7 grudnia 2017 r. 

 

 

Interpelacja 

ws. oświetlenia najważniejszych pomników na terenie miasta Poznania 

    

Szanowny Panie Prezydencie,  

Mając na uwadze prośby zgłaszane przez poznańskie stowarzyszenia zajmujące się 

miejską i ogólnokrajową polityką historyczną, zwracam się z uprzejmą prośbą o rozważenie 

koncepcji stałego podświetlenia najważniejszych z punktu widzenia historii Polski i Poznania 

pomników (na przykład do godz. 22:00). W przypadku pomników, do których nie 

doprowadzono instalacji (i w związku z czym niemożliwe jest ich oświetlenie) uprzejmie 

proszę o jej wykonanie, które będzie mogło być w przyszłości wykorzystywane.  

Realizacja tego pomysłu mogłaby idealnie wpasować się w nadchodzący jubileusz 

obchodów 100-lecia odzyskania niepodległości przez Polskę. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


